
Zápis  
z jednání kolegia rektora dne 10. 2. 2020  

Přítomni: Prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica,  Mgr. Mareček, prof. Medek, 
MgA. Petr, prof. Petráš, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková   
Omluvena: prof. Macková   
 
1. Informace rektora:  
 Z MŠMT byla doručena osnova přípravě Výroční zprávy 2019. V následné diskusi pror. Medek 

zdůraznil, že je potřeba do grafické úpravy Výroční zprávy zapracován nový vizuál JAMU. 
 Rektora předal fakultám pokyn k zahájení 2. etapy zavádění elektronické spisové služby. 
 Rektor informoval Kolegium o plánu interních auditů na rok 2020:  
Audit čerpání dotace na projekty rozvojových programů za rok 2019 
Audit připravenosti vnitřního kontrolního systému k čerpání účelových dotací 
Audit přehledu čerpání dotací, jejich výše a přípustnost čerpání  
Audit prověření vykonání fyzických inventarizací na Divadelní fakultě  
Audit kontrola stavu čerpání účelových prostředků v SAP 
 Proběhlo jednání o žádostech na snižování či promíjení poplatků za delší studium. Kolegium vyšlo 

ze základní premisy, že snižování či promíjení poplatků není v zájmu školy a shodlo se na 
následujícím postupu při vyřizování žádostí o jejich snižování či promíjení. Rektor, zpravidla 
zastoupený prorektorem, který je dle Statutu JAMU „orgánem příslušným v prvním stupni k 
rozhodnutí ve věcech vyměření poplatku za delší studium“ (viz. čl. 136), u žádosti prověří, byl-li poplatek 
dle zákona vyměřen správně a shledá-li jeho vyměření jako oprávněné (což bylo v dosavadní praxi JAMU 
vždy až na jednu výjimku), žádost zamítne a budou-li fakta v žádosti uváděná k tomu napovídat, navrhne 
ve svém vyjádření, aby student (-ka) podal k děkanovi fakulty řádně a pravdivě zdůvodněnou žádost o 
sociální stipendium opatřenou vyjádřením vedoucího a příslušného pedagoga katedry či ateliéru. 
Kvestorka připomenula čl. 9,  kterým lze řešit určité situace. 

 Kolegium probralo na Vedení JAMU 3. 2. přijatá opatření proti chřipkové epidemii koronaviru. 
Pracoviště a toalety na obou fakultách univerzity jsou již vybaveny desinfekčními gely.  

 
2. Informace kvestorky:  
 V pondělí, ještě před zasedání kolegia se sešla ekonomická komise, která projednávala rozpočet 

na rok 2020. Na navýšení mezd půjde  19,43 mil. Kč, což znamená nárůst osobních nákladů o 
12,23 % a  umožní 5% nárůst tarifů mezd.  Projednána byla část FRIMu, nutnost upřesnit zdroj 
financování  nových SWITCH  na DF neumožnila schválení  rozpočtu na ro 2020 – další zasedání 
ekonomické komise 14.2..   

 V minulém týdnu nám byl předložena studie rekonstrukce Astorky architektem Černým. Je nutné 
svolat schůzku a projednat všechny možnosti, aby bylo možné co nejdříve zadat projekční práce a 
poté podat   žádost o stavební povolení.  

3. DF – děkan Francán:   
 Informoval o průběhu lyžařského pobytu, který proběhl v minulém týdnu. 



 Ve čtvrtek minulý týden se konala premiéra inscenace Velký Gatsby, která sklidila velký úspěch.  
 Diskuze k hodnotícímu panelu.  

4. HF – děkan Petráš:  
 V rámci projektu CRP Festivaly a přehlídky ve spolupráci s HAMU se uskuteční 20. 2. v 19 00 v 

Besedním domě Orchestrální koncert, na kterém vystoupí Moravská filharmonie Olomouc. 
Dirigují posluchači HF JAMU Patrik Červák a Filip Urban (absolventské výkony bakalářského 
studia). Na programu zazní díla  W. A. Mozarta, Geralda Finziho a také skladba naší posluchačky 
Noemi Savkové  "Otče náš" jako absolventská skladba bakalářského studia oboru Kompozice. Jako 
sólistka vystoupí posluchačka HAMU Barbora Pátková - klarinet.  

 Ve středu 12. 2. 2020 v době od 8:00 - 18:00 bude fakulta uzavřena pro studenty i veřejnost z 
důvodu přerušení dodávky vody.  

 Informoval, že do databáze RUV bylo za rok 2019 vloženo na HF 487 záznamů. Je to o cca. 60 % 
více než za rok 2018, kdy bylo vloženo 300 záznamů. 

 Byla udělena akreditace Dlouhému magisterskému studijnímu programu Dirigování, zpěv a operní 
režie.  

5. Informace pror. Medka:  
 Na začátku dubna proběhne v Telči setkání k problematice etiky a plagiátorství. Ještě se vyřeší, 

kdo nás bude zastupovat, termínově se kryje s Encounterem.  
 Proběhlo hodnocení projektů FRVUČ – zápis byl rozeslán.  
 Proběhla úvodní schůze pror. Medka a pror. Spilky s vedením odboru kultury města Brna k zájmu 

města o zapojení se do soutěže o získání evropského hlavního města kultury 2027.   
 Po kolegiu proběhlo hodnocení projektů CRP a bylo konstatováno, že v žádném z projektů 

nedošlo k pochybení a všechny byly úspěšně řešeny.  Pror. Medek za to poděkoval všem 
řešitelům.  

 Hodnocení IP – musí být schválena na zasedání SR, která bude schvalovat rozpočet a bylo by 
žádoucí s výsledkem seznámit i Senát JAMU, který bude zasedat na začátku března. Pror. Medek 
požádal fakulty o urychlené dodání podkladů a doplněn v návaznosti na dílčí hodnocení z října 
2019 – dle instrukcí PK, které již na součásti odešly. 

 Externí evaluace: v tuto chvíli nemáme žádné další informace. DF i HF se shodla na zajištění 
profesionálního tlumočníka během návštěvy komise externí evaluace.   

6. Informace pror. Hlavici:   
 Dokončující se sebehodnotící zprávy v rámci sebeevaluace výzkumu na JAMU (Metodika 17+). 

Během tohoto týdne budou rozeslány vedení JAMU k připomínkám moduly 3+4, modul 5 
následně. Přílohy jsou průběžně odesílány na překlad. 

 Předminulý týden proběhlo hodnocení projektů FRVČ, bylo podpořeno 5 nových projektů (okruh 
A), 2 podpořeny nebyly. Z končících projektů byl jeden hodnocen jako nesplněn (výsledkem není 
odborná monografie), 2 mají odklad dokončení. 



 Ve spolupráci s proděkany pro výzkum probíhá vyhodnocení výsledků projektů specifického 
výzkumu (Studentská grantová soutěž) v roce 2019. Do konce března musí být zpráva doručena 
na MŠMT. 

 Termín odeslání údajů do RUV za rok 2019 je pátek 14. 2. HF již má vloženu a odeslánu většinu 
údajů, DF zatím nikoli. 

7. Informace pror. Spilky:  
 Vizuál – proběhla schůzka pracovní skupiny pro aplikaci JVS, na které byly dohodnuty všechny 

úpravy designmanuálu JVS. Na základě požadavků zástupců jednotlivých součástí dojde ke 
konverzi souborů manuálu do staršího formátu Adobe CS6. 

 Web - pracovní verze nového webu na dev.jamu.cz byla překlopena do nového JVS, v této 
souvislosti vyzývá všechny zodpovědné osoby součástí JAMU, aby věnovali obsahové stránce 
webu maximální pozornost. Termín spuštění nových stránek k 1. 3. 2020 je reálný.   

 Brněnský akademický rok – dochází ke koordinaci brněnských studentských spolků, které budou 
v přípravě akce hrát významnou roli. 13. 2. proběhne další setkání prorektorů pro vnější vztahy 
brněnských VŠ, na kterém budou konkretizovány další kroky akce. Pror. Spilka na příštím KR podá 
o tomto jednání podrobnou zprávu.  

 Strategický záměr 2021+ v oblasti internacionalizace: schůzka pror. Spilky a Medka se 
zahraničními proděkany a fakultními referenty proběhne 28. 2. 2020. Dalším bodem tohoto 
setkání bude tvorba webových stránek v angličtině.   

8. DnO – MgA. Petr:  
 Informoval a všechny srdečně pozval na studentský ples, který se uskuteční ve středu 19. února 

2020. Téma plesu je „Benátský Karneval“. 
 

 

Příští kolegium rektora se koná dne 24. 2. 2020 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 
 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková      verifikoval: prof. Oslzlý a členové KR JAMU 
  

    


